
Verslag vergadering jeugdraad

                          04 / 02 / 2022

Aanwezig:  Bart De Smet, Lise Deceulaer, Jens van der Spiegel, Kobe Van de Water, Lise 
Pelgroms, Nicolaas Stynen, Ilke Noyens, Fien Sauvillers, Anton Vroemans, Toon Sauvillers

Verontschuldigd:

AGENDAPUNTEN AV1

 Opmerkingen vorig verslag?
 Bespreking puntjes DB

o Nieuwe functies DB
o Afgevaardigden adviescommissie subsidies erkende verenigingen
o Opvolging antwoord volgende adviezen

 Dag van de Jeugdbeweging
 Korte toelichting wijziging subsidiereglement van kracht
 11/7/22 Kasterlee feest
 Antwoord advies KLJ Lichtaart poort
 Antwoord Advies meerjarenplan
 Opening ontmoetingscentra
 Animatoren Kasterlee – Play & Sport
 Varia
 Volgende jeugdraad

AV1

1. Opmerkingen vorig verslag?

Geen opmerkingen

2. Bespreking puntjes DB

 Nieuwe functies DB
◦ Voorzitter: Toon 
◦ Secretaris: Jelle
◦ Kassier: Ken geeft dit door aan Anton
◦ Snackmaster: Anton
◦ FB: Jens
◦ Zeus stopt met het DB

 Afgevaardigden adviescommissie subsidies erkende verenigingen
◦ 2 keer per jaar
◦ Advies over uitreiking subsidies
◦ 5 personen per adviesraad
◦ Wordt opgenomen door leden DB

 Opvolging antwoord volgende adviezen
◦ We gaan antwoord op onze adviezen beter opvolgen

3. Dag van de Jeugdbeweging

 Samenstellen werkgroep rond DVDJB om ook iets in Kasterlee te hebben
◦ Denk aan: ontbijt, lapje…



 Geen animo bij de verenigingen tot nu toegankelijk

Ken en Anton nemen dit op en horen een laatste keer apart bij de verenigingen. Zijn deze 
niet geïnteresseerd, zal er niets gebeuren.

4. Korte toelichting wijziging subsidiereglement van kracht

 Verenigingen worden aangeraden om naar het infomoment te gaan
◦ 7 februari, 19u-20u30

Enkele vragen die naar boven komen:
1. Staan subsidies 100% vast?

 Ja
 Worden eind dit jaar geëvalueerd

2. Staand bedragen vast?
 Ja, wordt niets meer aan gewijzigd

3. Is er een simulatie gemaakt?
 Ja, we krijgen deze echter niet te zien.
 Op de vraag waarom we deze niet te zien krijgen, is geen antwoord. “Het is 

intern”… Als jeugdraad vinden we dit jammer dat er niet wordt gekozen voor 
een transparante werking…

Verder vrezen we er voor dat de subsidies voor de jeugd zeer hard gaan dalen. Zeker als de
kleine infrastructuursubsidie wegvalt… Het DB zal daarom zelf een simulatie maken en 
bekijken of we als jeugd niet te veel verliezen.

5. 11/7/22 Kasterlee feest

 11/07/22 Kasterlee feest
 Gemeente vraagt of verenigingen animatie willen voorzien
 Veel jeugdverenigingen zijn dan op kamp, gemeente hoort verder bij 

verenigingen die niet op kamp zijn

6. Advies meerjarenplan

Antwoord op gekregen, kan je vinden op site Kasterlee

7. Advies poort KLJ Lichtaart

 Advies in de maak, wachten op technische kant van het verhaal. Richting eind februari 
wordt antwoord verwacht.Opening ontmoetingscentra

 December alle ontmoetingscentra dicht wegens slechte luchtkwaliteit (ook al 
mochten activiteiten nog doorgaan volgens regels samenleving)

 Verenigingen hebben nood aan vooruitzicht
◦ Wanneer gaan ontmoetingscentra terug open (bij welke regels, welke 

voorwaarden…)
 Als jeugd vinden we dat ze zo snel als het kan terug open moeten kunnen voor 

dynamische activiteiten.
◦ Vanaf het kan volgens regels samenleving

 Luchtkwaliteit zou goed moeten zijn in nieuw gebouwde/verbouwde infrastructuur
 Moest luchtkwaliteit toch niet voldoende zijn, zouden er vooruitzichten moeten 

komen vanaf wanneer (onder welke voorwaarden) ontmoetingscentra terug kunnen 
openen voor dynamische activiteiten.



Advies rond opening ontmoetingscentra unaniem goedgekeurd

8. Animatoren Kasterlee – Play & Sport

 Play & Sport is er nu
 Drempel animatoren om bij P&S te gaan begeleiden is te hoog

◦ intake gesprek terwijl al gekend bij gemeentebestuur
◦ intake gesprek in Malle

 Geen betrekken van de animatoren in het opstarten van deze nieuwe (vervangende) 
activiteiten

Drempels zouden zo laag mogelijk moeten zijn, er zou bijvoorbeeld een algemeen intake 
moment in Kasterlee kunnen zijn voor alle Kastelse animatoren.
Animatoren zouden ook meer betrokken moeten worden, daar de vorige activiteiten hen 
vaak nauw aan het hart lagen.

Advies rond samenwerking Play & Sport unaniem goedgekeurd

9. Varia

 Subsidie cursussen ook aangepast
◦ gedaald qua %
◦ Waarom maar 1 cursus/jaar/persoon?
◦ Deadline heel laat

▪ zou ok zijn want enkel nog betalingsbewijs nodig en niet meer 
deelnameattest

◦ Onthouden voor evaluatie!
 Valentijnsontbijt KLJ, zeker bestellen!
 Spaghettidag drive-in Chiromeisjes, zeker bestellen (27 februari)
 Oproep tot opschorting activiteiten 

◦ Eerste maal kon iedereen zich daar in vinden, al is het lastig dat alle 
verenigingen andere dingen doen met aanbeveling/oproep

◦ Tweede maal lijkt het iedereen overbodig, besmettingen waren even erg in 
Kasterlee als in de rest van Vlaanderen + er was net versoepelt voor 
jeugdwerking.

◦ Niet akkoord met tweede oproep opschorting, ook nog steeds geen tegenbericht 
gehad…

 5 maart fuif Chirojongens, als de Corona meezit

10. Volgende jeugdraad

Volgende jeugdraad vrijdag 4 maart, 20u
Oproep om lokaal ter beschikking te stellen zodat we overal eens kunnen komen.
Puntjes om te bespreken mag je altijd in de FB-groep zwieren of naar DB sturen.

De secretaris   De voorzitter

Jelle Van Herck Toon Sauvillers
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